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3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai; 

4. Darbotvarkės tvirtinimas; 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai; 

6. Kvorumo tikrinimas; 

7. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas; 

8. Klausimų sesija; 
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12. Kandidatų į VGTU SA VVF pirmininko pareigas prisistatymai; 
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14. VGTU SA VVF pirmininko rinkimai; 
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17. VGTU SA prezidento rinkimai; 

18. VGTU SA VVF pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

19. VGTU SA VVF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę ataskaitinę seniūnų 

konferenciją; 

20. Konferencijos uždarymas. 
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1. Registracija 

Konferencijoje užsiregistravo 26 seniūnai iš 30. Kvorumas yra, konferencija gali 

vykti. 

Kvorumas: (27 bakalauro seniūnai*50%+1) + 3 magistro kontaktiniai asmenys = 18 

2. Konferencijos atidarymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Augustė Baravykaitė atidaro konferenciją. 

 

3. Konferencijos pirmininko, sekretorių rinkimai 

● Konferencijos pirmininke pasiūlyta Žaneta Kravcova. Patvirtinta bendru 

sutarimu. 

● Konferencijos sekretoriais pasiūlyti Augustė Ižganaitytė ir Agnė Čereškaitė.  

Patvirtinta bendru sutarimu. 

 

4. Darbotvarkės tvirtinimas 

     Siūlymas darbotvarkės pakeitimui: 

Išbraukti 15 ir 16 punktai: 

15. Kandidatų į VGTU SA prezidento pareigas prisistatymai; 

16. Klausimų sesija; 

Darbotvarkė patvirtinta bendru sutarimu. 

5. Balsų skaičiavimo komisijos rinkimai 

Į balsų skaičiavimo komisiją pasiūlyti: Mantas Stankus, Rasa Truncaitė, Mantas 

Mickus, Lukas Bučys, Aleksandra Adeikytė. 

Į balsų skaičiavimo komisiją bendru sutarimu išrinkti: Mantas Stankus, Rasa 

Truncaitė, Mantas Mickus, Lukas Bučys, Aleksandra Adeikytė. 

6. Kvorumo tikrinimas 

Tikrinamas kvorumas. Konferencijoje dalyvauja 26 seniūnai iš 30. Kvorumas yra, 

konferencija gali vykti. 
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7. VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Augustė Baravykaitė pristato VGTU SA VVF veiklos 

ataskaitą už 2022 m. kovo 29 d. – 2022 m. lapkričio 14 d. laikotarpį. 

 

8. Klausimų sesija 

VGTU SA VVF pirmininkas Augustė Baravykaitė atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA VVF veiklos ataskaitą už 2022 m. kovo 29 d. – 2022 m. lapkričio 14 d. 

laikotarpį. 

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Ką Studentų atstovybė padarė dėl situacijos, 

kad anglų kalba studijuojantys studentai renkantis specializaciją negauna vietos savo 

norimoje specializacijoje ir turi pereiti į lietuvių kalbos grupę, kas reiškia, kad ir 

diplomą gaus lietuvių kalba? 

Atsakymas: Sunku būtų pakeisti tokį dalyką, kai pasirenka specializaciją tik vienas 

žmogus, fakultetui yra sudėtinga leisti laisvai pasirinkti specializaciją. Sutinku, kad tai 

nėra sąžininga studento atžvilgiu, bet fakultetas neturi tokių galimybių. 

Klausimo papildymas: Ką Studentų atstovybė padarė dėl to? 

Atsakymas: Mes kaip SA niekada negavome tokio nusiskundimo. Iš Studentų 

atstovybės pusės niekada negavome, todėl nieko nepadarėme, bet tikiuosi, kad kai 

problema bus išgirsta su ja susitvarkys jau nauja komanda.  

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Ką daryti, kad studentas išreikštų 

nusiskundimą, ne tik kai pas dėstytoją yra sunku, o ir tada, kai jis studentus praleidžia 

per lengvai? 

Atsakymas: Kuo daugiau šviesti pačius studentus apie studijų tvarkas, nes yra pilna 

studentų, kurie niekada neskaito visų tvarkų. Iš SA pusės stengiamės kuo daugiau šviesti 

studentus apie problemas, jų sprendimo būdus. Iš mano pusės manau, kad komunikacija 

turėtų būti didesnė. 
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Klausimas: Beatričė Bikulčiūtė (PRIfs – 19/5): Dėl SKVC vertinimo. Gal esi 

pasidomėjusi, dėl kokių rezultatų buvo rašoma apeliacija? 

Atsakymas: Čia buvo universiteto lygmeniu apeliacija ne fakulteto, kai kuriuose 

rodikliuose gauti mažesni balai nei tikėjosi Universitetas. 

Klausimo papildymas: Galbūt žinai dėl kokio rodiklio? 

Atsakymas: Tiksliai, koks tai buvo rodiklis negaliu pasakyti, bet žinau, kad buvo 

problema dėl užsieniečių studentų įtraukimo.  

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Kaip vertinate CB komunikaciją su kitų 

fakultetų atstovybėmis? Ar yra išklausoma nuomonė, ar į ją atsižvelgiama? 

Atsakymas: Kai komunikacija vyksta tiesiogiai, įsiklausymas yra geras, komunikacija 

vyksta sklandžiai. Bet paskutiniu metu komunikacija yra strigusi, dėl L.E.P. prezidento. 

Klausimo papildymas: Ar tu esi įsitikinusi, kad tuometinė prezidentė balsuodama už 

rektorių įsiklausė į visų pirmininkų nuomonę? 

Atsakymas: Sunku pasakyti, kad įsiklausė visų, nes tuo metu dar nebuvau pirmininkė. 

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Koks buvo geriausias komandos darbas ir kokia 

buvo padaryta klaida, kai galvojai, kad turėjome tai padaryt, bet nepadarėme? 

Atsakymas: Geriausias darbas yra dėl specialybės anglų kalbos dėstytojų pakeitimo. 

Atsiliepimai šiuo metu nuo studentų yra labai geri. Didžiausia klaida yra atgalinis ryšys 

duodamas seniūnams ir studentams, dažnai studentams išreiškus problemą, jiems 

nebuvo žinoma, kas buvo padaryta ar pakeista. 

 

Klausimas: Gabrielė Paškevičiūtė (FIfus – 22/1): Koks buvo jūsų planas ir kokį planą 

rekomenduojate naujai komandai dėl nuolatinėse studijose studijuojančių užsienio 

studentų įtraukimo į universiteto veiklą? 

Atsakymas: Jau dabar yra apie tai daug šnekama ir su CB yra kalbėta, kad norėtume 

ESN prijungti kaip atskirą atšaką prie SA, kas padėtų mums artimiau bendrauti su 

užsieniečiais ir juos taip labiau įtraukti į universiteto veiklą. 
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Klausimas: Viktorija Kirdaitė (ECf -19/1): Esu girdėjusi, kad labai daug SA narių išėjo 

ir SA laikosi iš pirmakursių, kodėl manai taip yra, ar problema yra dėl studijų ar dėl 

problemų SA? 

Atsakymas: Praeitais metais atėjo nedaug pirmakursių į SA, didelė dalis studentų išėjo 

iš studijų arba pasiėmė akademines atostogas, senieji nariai paliko SA. Bendrame 

vaizde narių liko nedaug. Patarimas naujai komandai – komunikuoti su dekanatu ir SA 

viduje apie problemas, kad jų liktų kuo mažiau ir nariai išliktų. 

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Kaip manai, kokia yra didžiausia problema ir 

priežastis, kodėl žmonės išeina iš studijų pirmame kurse? 

Atsakymas: Yra labai sudėtinga įvertinti studijų kokybę pirmo semestro metu. Pirmi 

metai yra pagrindo sudėjimas tolimesnėms studijoms. Pirmakursis dažnai įstoja ne į 

savo specialybę, atėjęs supranta, kad nori kažko kito, jiems sudėtinga nežinant bendro 

vaizdo suvokti ar čia įstojo. Dažnai nepatinka universitetas, miestas, studijų kryptis. O 

akademinių atostogų pasiėmimas dažniausiai būna asmeninės priežastys. 

Klausimo papildymas: Įvertink mūsų fakultete studijų kokybę. Ar ji yra pakankama ar 

dar yra kur tobulėti? 

Atsakymas: Kokybė gerėja ir ji tikrai nėra bloga, tačiau visada yra kur tobulėti. Pati savo 

programa esu patenkinta, tačiau būna paskaitų, kai matau, kad yra tam tikrų problemų, 

bet būdama SA nare stengiuosi taisyti tas problemas.  

 

9. VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pristatymas 

VGTU SA VVF pirmininkė Augustė Baravykaitė pristato VGTU SA VVF finansinę 

ataskaitą už 2022 m. kovo 29 d. – 2022 m. lapkričio 14 d. laikotarpį. 

10. Klausimų sesija 
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VGTU SA VVF pirmininkė Augustė Baravykaitė atsako į kylančius klausimus apie 

VGTU SA VVF finansinę ataskaitą už 2022 m. kovo 29 d. – 2022 m. lapkričio 14 d. 

laikotarpį. 

 

Klausimas: Agnė Januolytė (ECfus – 21/1): Pavasario mokymai. Kokie čia mokymai, 

gal gali papasakoti plačiau? 

Atsakymas: Pavasario mokymai skirti tiek seniesiems, tiek naujiems nariams. 

Mokymuose gerinome vidinę komunikaciją, skatinome komandinį darbą, mokėmės 

lyderystės, nuo ten prasideda būsimos komandos pastebėjimas ir formavimas. 

 

Klausimas: Edvinas Stonys (MRf – 22): Rudens mokymai. Ar jie buvo įrašyti į ataskaitą, 

jei ne, kodėl? 

Atsakymas: Ne, nebuvo, nes rudens mokymų metu mes gavome paramą iš dekanato, tai 

nebuvo nei pajamų nei išlaidų. 

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Minėjai, kad fakultetas prisideda prie 

finansavimo. Kaip prisideda? Ar CB prisideda prie kitų SA veiklos? Kaip vyksta 

komunikacija su CB finansiniais klausimais? 

Atsakymas: Finansinės pagalbos, tiek kiek reikia, sulaukiame iš fakulteto dekanato. 

Bendrai apie pagalbą – tikrai nebūname palikti, visada esame išklausyti. Dėl CB kaip 

fakultetinė SA jokio pelno negauname, esame viena bendra SA ir kaip fakultetinė SA 

turime savo būdų, kaip pritraukti pinigų. Kaip vieninga bendruomenė padedame vieni 

kitiems tiek finansiškai, tiek kitomis problemomis. 

Klausimo papildymas: CB kartais prašo kitų SA finansiškai prisidėti prie jų veiklos. 

Kaip vertini tokį poelgį? 

Atsakymas: Manau, kad tai nėra nieko blogo, nes išlaidos yra bendros. Bendrai reikėtų 

daug gilintis kaip veikia pinigai, nes yra tam tikri dalykai, kai universitetas prisideda, 

bet jis negali prisidėti prie visų mūsų finansinių problemų. Kadangi CB finansinė 
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būsena sudėtinga, tai jie ne tik negali padėti, bet tenka ir jiems prašyti kitų atstovybių 

finansinės paramos.  

Klausimo papildymas: Kodėl CB finansinė padėtis yra sudėtinga, jei jie gauna pinigų iš 

universiteto? 

Atsakymas: Yra mokesčiai, išmokama alga. Išlaidos yra, o iš kur pajamos tokios 

didelės? Taip, gavome finansavimą tiek kuratorių mokymams, tiek pirmakursių 

stovykloms, nes buvo tam parašytas projektas. Tam, kad tiesiogiai ateitų pinigai, reikia 

ieškoti socialinių partnerių. 

 

Klausimo papildymas: Kaip manai ar tokia situacija turėtų keistis? 

Atsakymas: Taip, būtų ir mums patiems lengviau būti finansiškai stabiliems. Jei tai 

pasikeistų, mums būtų žymiai geriau, bet tam, kad pasikeistų reiktų labai didelio indėlio.  

 

Klausimas: Karolis Cemnickas (ECtERf – 18): Kodėl nebuvo įtrauktos pajamos ir 

išlaidos iš renginio „Velniop sesija“? 

Atsakymas: Nes tai buvo įtraukta praeitos ataskaitos metu. 

11. VGTU SA VVF veiklos ir finansinės ataskaitų tvirtinimai 

Balsavime dėl VGTU SA VVF veiklos ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 26  

Už – 26 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0 

             

            Balsavime dėl VGTU SA VVF finansinės ataskaitos pasisakė: 

Balsavime dalyvavusių seniūnų skaičius – 26 

Už – 26 

Prieš – 0 

Susilaikė – 0  
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12. Kandidatų į VGTU SA VVF pirmininko pareigas prisistatymai 

Prisistato kandidatai į VGTU SA VVF pirmininko pareigas: Gijas Mamedov. 

13. Klausimų sesija 

Kandidatai į VGTU SA VVF pirmininko pareigas atsako į kylančius klausimus. 

 

Klausimas: Robertas Šeršniovas (ECfu – 20/1): Kokia tavo nuomone yra pati 

svarbiausia problema, kurią galėtum spręsti? 

Atsakymas: Dėstytojų komunikacija su studentais. Reikia tobulinti komunikaciją tarp 

dėstytojų ir studentų. 

 

Klausimas: Žaneta Kravcova (VGTU SA alumni): 

Kokiais būdais ruošiesi tobulinti komunikaciją tarp dėstytojų ir studentų? 

Atsakymas: 

Manau padėtų SPK dėstytojų vizitavimas paskaitų metu. Šiuo metu dėstytojas yra 

įspėjamas apie vizitą, norėtume, kad to nebūtų ir, kad vizite dalyvautų studentų atstovas, 

kuris į kai kurias problemas pažvelgtų ir iš studentų pusės. 

 

Klausimas: Vanesa Norkaitė (ECf – 21/1): 

Ar manai, kad tavo komanda yra pakankamai kompetentinga? Komandoje be tavęs yra 

tik pirmakursiai, kaip jie ruošiasi atstovauti vyresnius studentus? 

Atsakymas: 

Mano komanda gal neturi daug kompetencijos, bet jos per du mėnesius gavo labai daug. 

Kalbant apie motyvaciją, jie jos turi labai daug, kas yra džiugu matyti. Atstovauti 

padėsiu aš, jei jie nežinos dar tų problemų. 

 

Klausimas: Jurga Vestertė (Verslo vadybos fakulteto Strateginės partnerystės ir 

komunikacijos prodekanė ): Vienas iš tavo tikslų yra veiksmingi ir geri santykiai su 

administracija. Kokių veiksmingų priemonių imsiesi, kad jie būtų tokie? 
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Atsakymas: Reikėtų kuo daugiau bendrauti, komunikuoti. Daryti susitikimus dažniau. 

Galima daryti dažnesnius susitikimus tiek su komanda, tiek su visais SA nariais bei 

seniūnais.  

 

Klausimas: Rokas Šmatauskas (AMf – 20/2): Ar nemanai, kad bakalaurinio darbo 

rašymas gali sutrumpinti tavo laiką skirtą SA? 

Atsakymas: Nuo pirmo kurso ir dirbu, ir buvau koordinatoriumi, šiaip nemažai veiklų 

turiu, todėl manau, kad tikrai spėsiu, vadovaujuosi tuo, kad darai, kas tuo metu 

labiausiai dega. 

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Nemanai, kad dėstytojas turi per daug rėmų, 

taisyklių ir panašiai, o dar yra ir vizituojami. Nemanai, kad dėstytojams, kaip savo srities 

profesionalams, reikėtų duoti daugiau laisvės? 

Atsakymas: Aš manau, kad jiems tikrai nebūtų darbo pasunkinimas jų vizitavimas, jei 

gauname nusiskundimą, tai reiškia, kad tikrai yra kur tobulėt ir tai turime daryti 

kokybiškai. 

 

Klausimas: Agnė Januolytė (ECfus -21/1): Ar jūs planuojate apsilankyti atsitiktinėse 

paskaitose, ar tik ten, kur yra nusiskundimai? 

Atsakymas: Ne, tik kur yra nusiskundimai. Nuo seniūnų laiškų ateina informacija, per 

seniūnų susirinkimus būna išreiškiama neigiama nuomonė apie dėstytoją, kuriuos reiktų 

vizituoti. 

 

Klausimas: Robertas Šeršniovas (ECfu – 20/1): Ar nemanai, kad reikėtų nuo pirmo 

kurso studentams paaiškinti, kaip reikia rašyti referatus, kursinius darbus, o ne tik 

pateikti šablono formą? Nes dažnai dėstytojai nepaaiškina ir tikisi, kad mes patys viską 

mokėsime. 

Atsakymas: Bus padaryta. 
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Klausimo papildymas: Žaneta Kravcova (VGTU SA alumni): Kokiomis priemonėm to 

sieksi? 

Atsakymas: Reikia sužiūrėti, kada kokia grupė gauna kursinius darbus ir reikia pranešti 

dėstytojams, kad čia yra jų pirmas kursinis darbas, kad dėstytojai paaiškintų, kaip jį 

reikia rašyti, kaip turi jis atrodyti. Galima padaryti neprivalomą papildomą modulį, 

kuriame būtų paaiškinta kaip rašyti kursinius darbus. 

 

Klausimas: Vida Davidavičienė (Verslo vadybos fakulteto dekanė): Kas bus, kai Gijas 

pabaigs studijas? 

Atsakymas: Vasarą vis dar galiu vykdyti savo veiklą, o vėliau turime ir magistro 

studijas.  

 

Klausimas: Ernestas Rusilas (AMf – 21): Gal pastebėjai problemas buvusioje 

komandoje. Kokius gerus dalykus galėtum išskirti? 

Atsakymas: Šnekėsiu tik apie darbą. Problema buvo veikla su alumniais, jos buvo per 

mažai. Koks buvo pliusas šiemet, tai SPK veikė labai gerai, ką tikiuosi ir mes tęsime ir 

taip gerinsime studijų kokybę.  

 

Klausimas: Ugnė Kuprytė (APf – 19): Ar perspėtum dėstytojus, kad juos vizituosite? 

Atsakymas: Dabar yra perspėjama, bet siekiame, kad jie nebūtų perspėti.  

 

Klausimas: Lukas Bučys (ECfu – 19/1): Ar teisiškai galima neperspėti? 

Atsakymas: Taip. Ir eitų ne tik SPK studentas, jis eitų kartu su SPK nariu – dėstytoju. 

 

Klausimas: Agnė Januolytė (ECfus – 21/1): Ką darote su seniūnų laiškų ataskaitomis? 

Atsakymas: Mes informaciją perduodame Studijų prodekanei. Iš jos gauname grįžtamąjį 

ryšį ir juo dalinamės su seniūnais. 

 

Klausimo papildymas: Jei yra neigiami komentarai, tai tuomet imatės veiksmų? 
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Atsakymas: Su neigiamais komentarais Studijų prodekanė eina komunikuoti su 

dėstytoju. Jei kažkas keičiasi gerai, jie ne – juos vizituojame. 

 

Klausimas: Karolis Cemnickas (ECTERf – 18): Ar matai tobulinimo KLP programoje? 

Ar ji padėjo tavo komandai? 

Atsakymas: Padėjo. Dabar ji nėra bloga, tačiau visada galima viską keisti ir tobulinti.  

 

Klausimas: Žaneta Kravcova (VGTU SA alumni): Koks pagrindinis tikslas, kuriuo tu 

manai, kad pilnai didžiuotumeisi savo kadencija, jei įvykdytum? 

Atsakymas: Tikslas yra gerinti studijų kokybę. Esu įsitikinęs, kad to nespėčiau padaryti 

per savo kadenciją, bet manau duosiu gerą pradžią ir stengsiuosi kuo daugiau prie to 

prisidėti. 

 

Klausimas: Karolis Cemnickas (ECTERf – 18): Kokią Studentų atstovybę matai dabar 

ir kokią nori, kad ji išliktų? 

Atsakymas: Atstovybę matau kaip antrus namus, kaip draugišką bendruomenę. Noriu, 

kad ji tokia išliktų ir narių joje būtų kuo daugiau, kad jie taptų labai gerais draugais.  

14. VGTU SA VVF pirmininko rinkimai 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA VVF pirmininką. 

15.  VGTU SA prezidento rinkimai; 

Seniūnai slaptu balsavimu renka naują VGTU SA prezidentą. 

16.  VGTU SA VVF  pirmininko rinkimų rezultatų pristatymas; 

Už Giją Mamedov balsavo: 24 

Prieš Giją Mamedov balsavo: 0 

Susilaikė: 2 
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17. VGTU SA VVF Delegatų rinkimas į VGTU SA visuotinę eilinę rinkiminę 

konferenciją 

Kviečiami seniūnai norintys ir galintys dalyvauti VGTU SA eilinėje visuotinėje 

rinkiminėje seniūnų konferencijoje. Fakulteto vardu kviečiami 7 delegatai.  

Agnė Čereškaitė, ECf – 20/1 

Robertas Šersniovas ECfu – 20 

Viltė Jakštaitė ECf – 22/1 

Martynas Šimkus VVf – 22/1 

Neila Andrėja Dovydovaitė FIf – 22/1 

Viktorija Kirdaitė ECf – 19/1 

Gijas Mamedov VPVf – 19 

 

18. Konferencijos uždarymas 
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